

## ENVIRONMENTAL POLICY

Alinma Steel produces a wide range of merchant bar products in its hot rolling mills at its Al Kharj operations. As a hot re-roller, the company impacts on the environment in most areas, its furnaces discharge emissions into the atmosphere, water is used for cooling purposes, considerable solid waste is generated from the processes and the company is a significant energy consumer.

It is Alinma Steel's policy to manufacture and deliver its products in a manner that minimizes the impact on the environment where practicable. The company considers that matters regarding the environment are an objective to be shared by all employees of the company and it regards environmental issues as being of equal value to health & safety, quality, financial performance or any other business objective.

It is the company's policy to maintain an environmental management system which sets targets and objectives for continuous improvement in all fields of operation and will be integrated into all management functions.

The company aims to:

- Maintain procedures to assess, monitor and examine the impact of all current or new activities and processes on the environment.
- Maintain monitoring procedures to ensure compliance with this policy and, where measurement and testing is deemed necessary; ensure that data records and results are regularly updated.
- Eliminate or reduce pollutant materials to help conserve valuable resources.
- Reduce and re-cycle waste materials, where possible, to help conserve valuable resources.
- Maintain systematic and periodic auditing procedures and initiate corrective actions to address any deficiency found within the company's environmental management system, policy, objectives or targets.
- Encourage contractors working on site to apply standards which are commensurate with the company's own standards.
- Maintain procedures and contingency plans to minimize the potential impact of any accident damage discharge or emission of materials or energy and ensure that public authorities are given the company's full co-operation.
- Endeavour to purchase environmentally preferable goods and services where practicable.
- Understand and manage the company's contribution to climate change by improving and monitoring energy efficiency.

The company is committed to pollution prevention. It strives to comply with all applicable environmental legislation and other requirements to which the company subscribes relating to its environmental aspects. This policy will be reviewed at regular intervals and whenever there are significant changes involving matters such as working methods, new equipment or changes in legislation.



**April 2025**

## السياسة البيئية

تُنتج شركة حديد الإنماء مجموعة واسعة من منتجات قضبان الحديد التجارية في مصانع الدرفلة على الساخن في عملياتها بالخرج. وبصفتها شركة إعادة درفلة على الساخن، تُؤثر الشركة على البيئة في معظم المناطق، حيث تُطلق أفرانها انبعاثات في الغلاف الجوي، وتُستخدم المياه لأغراض التبريد، وتُنتج نفايات صلبة كبيرة من العمليات، وتُعتبر الشركة مستهلكاً كبيراً للطاقة.

تتمثل سياسة شركة حديد الإنماء في تصنيع وتسليم منتجاتها بطريقة تُقلل من التأثير على البيئة قدر الإمكان. وترى الشركة أن المسائل المتعلقة بالبيئة هدفٌ مشتركٌ بين جميع موظفيها، وتُنظر إلى القضايا البيئية على أنها ذات قيمةٍ مساويةٍ للصحة والسلامة والجودة والأداء المالي أو أي هدفٍ تجاريٍّ آخر.

تتمثل سياسة الشركة في الحفاظ على نظام إدارة بيئية يضع أهدافاً وغاياتٍ للتحسين المستمر في جميع مجالات العمل، وسيتم دمجها في جميع وظائف الإدارة.

تهدف الشركة إلى:

- الحفاظ على الإجراءات اللازمة لتقييم ومراقبة وفحص تأثير جميع الأنشطة والعمليات الحالية أو الجديدة على البيئة.
- الحفاظ على إجراءات المراقبة لضمان الامتثال لهذه السياسة، وفي حال اعتبار القياس والاختبار ضروريين؛ التأكد من تحديث سجلات البيانات والنتائج بانتظام.
- إزالة المواد الملوثة أو تقليلها للمساعدة في الحفاظ على الموارد القيمة.
- تقليل وإعادة تدوير المواد المهذرة، حيثما أمكن، للمساعدة في الحفاظ على الموارد القيمة.
- الحفاظ على إجراءات التدقيق المنتظمة والدورية وبدء الإجراءات التصحيحية لمعالجة أي خلل يتم اكتشافه في نظام إدارة البيئة أو السياسة أو الأهداف أو الغايات الخاصة بالشركة.
- تشجيع المقاولين العاملين في الموقع على تطبيق المعايير التي تتناسب مع معايير الشركة.
- الحفاظ على الإجراءات وخطط الطوارئ لتقليل التأثير المحتمل لأي حادث أو ضرر أو تصريف أو انبعاث للمواد أو الطاقة، والتأكد من حصول السلطات العامة على تعاون الشركة الكامل.
- السعي إلى شراء السلع والخدمات المفضلة بيئياً حيثما كان ذلك عملياً.
- فهم وإدارة مساهمة الشركة في تغير المناخ من خلال تحسين كفاءة الطاقة ومراقبتها.

تلتزم الشركة بمنع التلوث. وتسعى جاهدةً للامتثال لجميع التشريعات البيئية المعمول بها والمتطلبات الأخرى التي تلتزم بها الشركة فيما يتعلق بجوانبها البيئية. وستراجع هذه السياسة بانتظام، وكلما طرأت تغييرات جوهرية تتعلق بأمر مثل أساليب العمل، أو المعدات الجديدة، أو التغييرات في التشريعات.

April 2025